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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: την  Υπουργό Εσωτερικών κα Νίκη Κεραμέως 

           τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Ελευθέριο  Αυγενάκη 

           τoν Υπουργό Εθνική Οικονομίας και Οικονομικών  κ Κωστή Χατζηδάκη  

          τον Υπουργό Ανάπτυξης κ Κωνσταντίνος Θ. Σκρέκας 

           τον Υπουργό Υγείας  κ Μιχαήλ Χρυσοχοΐδη 

          τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ Ιωάννης Οικονόμο 

Θέμα: «Η υψηλή φορολογία βάζει σε κίνδυνο τα κατοικίδια και την δημόσια υγεία» 

Προ ολίγων ημέρων  ο δημοσιογράφος της Καθημερινής στο περιοδικό Κ και στην φιλοζωική στήλη 
Κ9 κος ΦΡΑΝΤΖΕΣΚΑΚΗΣ Γιώργος ανάδειξέ ένα πολύ σημαντικό ζήτημα που αφορά το αυξανόμενο  
κόστος φροντίδας  των ζώων λόγω της υψηλής  φορολογίας. 

Σύμφωνα με το επίμαχο άρθρο  

• η παροχή κτηνιατρικών υπηρεσιών επιβαρύνεται με 24% ΦΠΑ, ενώ σε όλα τα υπόλοιπα 
ιατρικά επαγγέλματα είναι μηδέν 

• η βασική διατροφή των ζώων συντροφιάς έχει επίσης ΦΠΑ 24%, ενώ των παραγωγικών 
ζώων έχει πέσει στο μισό 

• τα κτηνιατρικά φάρμακα βρίσκονται στο 13% ΦΠΑ, ενώ τα φάρμακα που προορίζονται για 
ανθρώπινη κατανάλωση είναι στο 6%; 

Επίσης στο συγκεκριμένο ρεπορτάζ περιλαμβάνεται σοβαρή καταγγελία ότι pet shop  διαθέτουν 
φάρμακα «κάτω από το τραπέζι», αφού πρώτα κάνουν και την ανάλογη «διάγνωση», ή για τα 
ηλεκτρονικά καταστήματα που επίσης πουλάνε κτηνιατρικά φάρμακα χωρίς συνταγή, ή ακόμα και 
για τους οργανωμένους φιλόζωους που αγοράζουν μόνοι τους φάρμακα και συνθέτουν μόνοι τους 
αυθαίρετα θεραπευτικά πρωτόκολλα επειδή αδυνατούν να πληρώσουν τον γιατρό, με αποτέλεσμα 
ενδεχομένως κατάχρηση αντιβιοτικών και άλλων φαρμάκων και δημιουργία ανθεκτικών 
μικροοργανισμών με επιπτώσεις στη δημόσια υγεία. 

Επισημαίνεται  ότι δεν είναι λίγες οι περιπτώσεις που έπειτα από έρευνα- αυτοψία των 
κτηνιατρικών αρχών σε μη αδειοδοτημένους χώρους συγκέντρωσης ζώων έχουν ανευρεθεί 
κτηνιατρικά φάρμακα είτε χωρίς την απαιτούμενη κτηνιατρική συνταγή  είτε αυτά  να  μην έχουν 
λάβει άδεια εισαγωγής και κυκλοφορίας στην χώρα μας.   
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Επειδή το αυξημένο κόστος δυσχεραίνει του συμπολίτες μας που επιθυμούν να έχουν υπό την 
προστασία τους ένα ζώο συντροφιάς και να αναλάβουν την φροντίδα (περίθαλψη  και σίτιση)  
αδέσποτων ζώων  

Επειδή  συνέπεια όλων αυτών είναι πολλά ζώα να μένουν χωρίς την απαιτούμενη ιατρική αρωγή  

Επειδή  διακινούνται ανεξέλεγκτα κτηνιατρικά φάρμακα και  χορηγούνται σε ζώα  χωρίς την 
απαιτούμενη κτηνιατρική συνταγή.   

 

Ερωτώνται οι κ. Υπουργοί:  

1. Προτίθεστε να παρέμβετε ώστε να εξομοιωθεί ο ΦΠΑ στις κτηνιατρικές Υπηρεσίες  με τα υπόλοιπα 
ιατρικά επαγγέλματα ώστε να μειωθεί το κόστος περίθαλψης των ζώων ; 

2. Προτίθεστε να μειώσετε τον ΦΠΑ στην βασική διατροφή των ζώων ώστε να διευκολυνθούν χιλιάδες 
συμπολίτες μας που έχουν στην κατοχή τους ζώα συντροφιάς η έχουν αναλάβει την φροντίδα- 
σίτιση αδέσποτων ζώων;  

3. Πόσοι έλεγχοι έχουν διενεργηθεί κατά τα έτη 2022-2023 αναφορικά με την διάθεση κτηνιατρικών 
φαρμάκων ; Ποιες παραβάσεις διαπιστωθήκαν και τι κυρώσεις έχουν επιβληθεί; 

4. Ποια μέτρα προτίθεστε να λάβετε ώστε να διασφαλιστεί ότι η πώληση των κτηνιατρικών φαρμάκων 
από διαδικτυακά καταστήματα και pet shop θα πραγματοποιείται κατόπιν κτηνιατρικής συνταγής 
ώστε τα ζώα να λαμβάνουν την ενδεδειγμένη κτηνιατρική αρωγή; 

5. Τι σκοπεύετε να κάνετε για την ενίσχυση – στελέχωση των υποστελεχωμένων κτηνιατρικών 
υπηρεσιών ώστε να  μπορούν να διεξάγουν τους προβλεπόμενους  ελέγχους από την ενωσιακή  
νομοθεσία;  

 

Η Βουλευτής 

 

Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 

 




